
 

 
 

Pagina 1 van 1 
 

 
 

        Aan de leden van de Gemeenteraad 
 
 
             Datum:  10 september 2024 
    Onderwerp:  Beantwoording schriftelijke vragen flexwoningen op particuliere percelen 
Ons kenmerk:   
 

Geachte heer, mevrouw, 
 
Op 19 juli 2024 heeft de fractie van Gemeentebelangen Hoogeveen 
schriftelijke vragen gesteld over flexwoningen op particuliere percelen, 
naar aanleiding van het beleid in de gemeente Coevorden. De vragen 
luidden als volgt (cursief) en de antwoorden zijn toegevoegd: 
 
1. Is het college het met ons eens dat dit ook een mooie kans is voor 

Hoogeveen? Zo nee, waarom niet? 
 
Ja, het college ziet zeker mogelijkheden voor flexwoningen op 
particuliere percelen in Hoogeveen. Zoals aangegeven bij de 
behandeling van de kadernota, zijn we al aan het kijken naar creatieve 
vormen van huisvesting.  
 

2. Kan het college in overleg treden met Coevorden om hetzelfde concept 
toe te passen in Hoogeveen? 
 
Het college is al in gesprek met de gemeente Coevorden over hun 
beleid inzake flexwoningen op particuliere percelen. Daarnaast hebben 
wij contact met gemeenten die al langer vergelijkbaar beleid hebben, of 
die dat overwegen.  
 

3. De regelgeving betreft de flex-woningen Coevorden. Kan deze 1 op 1 
worden overgenomen voor Hoogeveen? 
 
We hebben ons eigen proces, maar we maken wel gebruik van de 
ervaringen van Coevorden.  
 

4. Als blijkt dat dit ook voor de gemeente Hoogeveen uitgevoerd kan 
worden, wat is dan de streefdatum om de aanvragen te behandelen? 
 
We streven ernaar om het beleid in het vierde kwartaal van dit jaar 
vast te stellen.  

 
Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
Jelmer Mulder        Martijn Breukelman 
Gemeentesecretaris       burgemeester  
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